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PROTOKÓŁ NR 199/2023 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 02 lutego 2023 r. 

W dniu 02 lutego 2023 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
CXCIX posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
3. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
4. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: dyrektor i pracownik Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej   
w Czarnkowie i naczelnicy wydziałów w Starostwie Powiatowym  w Czarnkowie wg. listy obecności 
stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Starosta Feliks Łaszcz powitał zebranych i tym samym rozpoczął CXCIX posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu ( nieobecny Sławomir   
Kryger ). 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Powrót do spotkania z dyrektorem ZZOZ w Czarnkowie w sprawie wniosku o wsparcie finansowe 
zadań inwestycyjnych w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład. 

2. Informacja ze spotkania z Marszałkiem Województwa Wielkopolskiego w sprawie projektu 
„Rewitalizacja kolejowego ciągu komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 Czarnków-
Rogoźno-Wągrowiec” w ramach Programu Kolej+. 

3. Interpelacja dotycząca organizacji nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej świadczonej przez szpitale   
w Trzciance i Czarnkowie. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu. 

5. Sprawy różne. 

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Zmian nie zgłoszono. 

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi załącznik 
nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad.1 

Powrót do spotkania z dyrektorem ZZOZ w Czarnkowie w sprawie wniosku o wsparcie finansowe zadań 
inwestycyjnych w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład. 

  Zarząd ponownie spotkał się z dyrektorem Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie 
w sprawie wniosku o wsparcie finansowe zadań inwestycyjnych w ramach Rządowego Funduszu Polski 
Ład.  Pani dyrektor prosiła organ tworzący o wsparcie finansowe  zaplanowanych inwestycji, ze 
szczególnym uwzględnieniem inwestycji związanej z utworzeniem Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego, co 
zgodnie  z poczynionymi ustaleniami w Narodowym Funduszu Zdrowia w Poznaniu ZZOZ w Czarnkowie 
musi zacząć realizować jak najszybciej. ZZOZ zaplanował inwestycje na łączną kwotę ok. 12 mln. zł. 
Priorytetem dla ZZOZ-u jest pozyskanie środków i utworzenie ZOL – u, o czym wyżej wspomniano. 
Szacunkowa wartość robót brutto wynosi 2 861 100,00 zł. Kolejna planowana inwestycja, również 
uważana za priorytet dla ZZOZ, to adaptacja pomieszczeń II piętra budynku A i D na Oddział OIOM. 
Szacunkowa wartość robót brutto wynosi 3 892 600,00 zł. W planowanych inwestycjach znajduje się 
również przebudowa Szpitala Powiatowego – roboty ogólnobudowlane na I i II piętrze, gdzie znajduje się 
Oddział Wewnętrzny Męski i Żeński i na III piętrze gdzie mieści się Oddział Pediatryczny. Koszt robót 
budowlanych na każdym z pięter to kwota brutto 1 645 142,29 zł, co łącznie daje kwotę 4 935 426,87 zł.  
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  Zarząd na poprzednim posiedzeniu zgodził się z dyrektorem ZZOZ, iż priorytetem na dzień 
dzisiejszy są działania w kierunku utworzenia Zakładu Opiekuńczo Leczniczego jak i Oddziału OIOM, 
jednak nie mniej ważnym są oddziały pozostałe, o których wyżej wspomniano. Dyskutowano   
o możliwościach finansowych Powiatu w kontekście wkładu własnego w ramach Rządowego Funduszu 
Polski Ład. Temat wówczas zawieszono. 

  W związku z tym do tematu powrócono w dniu dzisiejszym, by dalej rozmawiać o możliwościach 
finansowych realizacji ww. inwestycji. Wiadomym jest na dzień dzisiejszy, że ruszyć ma kolejny program 
w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład, jednak jest tu wiele niewiadomych, m.in. czy po złożeniu 
wniosku zostanie on rozpatrzony pozytywnie, czy ZZOZ otrzyma środki, jeżeli tak to w jakiej wysokości. 
Na dzień dzisiejszy nie wiadomo, kiedy Program ruszy, a czas goni, aby zdążyć z uruchomieniem ZOL do 
końca roku. Starosta zasugerował, aby na utworzenie ZOL poszukać możliwości finansowych w budżecie 
powiatu, a z dwoma kolejnymi zadaniami wystąpić o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu 
Polski Ład, gdy zostanie ogłoszony. Starosta wskazał trzy możliwości źródła pokrycia wydatku 
związanego z utworzeniem ZOL-u: kredyt zaciągnięty przez powiat, zdjęcie planowanej inwestycji i w jej 
miejsce wpisanie ZOL-u, oszczędności, jakie mogą się w budżecie powiatu pojawić. Na dzień dzisiejszy 
wymaga to jednak głębokiej analizy, wspólnie ze Skarbnikiem Powiatu należy przedyskutować które   
z źródeł finansowania będzie najlepszym rozwiązaniem. Należy jednak też pamiętać, że zadanie musi 
zostać zakwalifikowane jak inwestycja, a nie jako remont, który musiałby zostać pokryty z wydatków 
bieżących, gdyż organ tworzący nie może udzielać wsparcia szpitalowi na pokrycie wydatków bieżących 
a jednie na pokrycie wydatków inwestycyjnych. 

  Zarząd do tematu powróci, po analizie możliwości finansowych budżetu przez Skarbnika 
Powiatu. Zarząd postanowił również na jedno z kolejnych posiedzeń zaprosić Inspektora Nadzoru   
i naczelnika Wydziału Architektury, aby wyjaśnić czy tworzenie ZOL – u na bazie dawnego oddziału 
ginekologicznego będzie traktowane jako inwestycja.  

Ad.2 

Informacja ze spotkania z Marszałkiem Województwa Wielkopolskiego w sprawie projektu 
„Rewitalizacja kolejowego ciągu komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 Czarnków-Rogoźno-
Wągrowiec” w ramach Programu Kolej+. 

  Starosta w kilku słowach złożył informację ze spotkania, w którym uczestniczył w dniu 1 lutego 
br. na zaproszenie Wicemarszałka Województwa Wielkopolskiego, wspólnie z przedstawicielami ponad 
czterdziestu powiatów i gmin wielkopolskich, czyli partnerów projektów w ramach programu Kolej+, 
dzięki któremu Wielkopolska zyska do 2029 roku pięć pasażerskich linii kolejowych. Celem spotkania, 
było przedstawienie dalszych prac nad projektami. Starosta poinformował Zarząd, iż Urząd 
Marszałkowski pod koniec stycznia br. podpisał z PKP PLK S.A. umowy na realizację wszystkich pięciu 
projektów kolejowych z Wielkopolski w ramach programu Kolej+. Opiewają one na ogromną kwotę 2,2 
mld zł. Zgodnie z zawartymi umowami, realizacja czterech wielkopolskich projektów, dotyczących linii 
Śrem-Czempiń, Międzychód-Szamotuły, Czarnków-Rogoźno-Wągrowiec oraz nowej Turek-Konin, 
odbywać się będzie w podziale na dwa etapy. Pierwszym będzie opracowanie Studium Projektowo-
Technicznego w przewidywanym okresie 2023- 2026 rok, a drugim roboty budowlane, których 
wykonanie planowane jest na lata 2027-2029. Z kolei piąty projekt, dotyczący linii kolejowej Gostyń-
Kąkolewo, realizowany ma być w wariancie jednoetapowym, w formule „projektuj i buduj”, czyli 
opracowanie dokumentacji projektowej i realizacja robót budowlanych odbywać się ma w latach 2023-
2029. Starosta przypomniał, że projekty do Rządowego Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej 
Infrastruktury Kolejowej – Kolej+ do 2029 roku zostały zgłoszone w  formule partnerskiej, co oznacza, że 
wymagany w ramach programu wkład własny jednostek samorządu terytorialnego będzie finansowany   
z budżetów lidera projektów – Województwa Wielkopolskiego oraz partnerów projektów, czyli 
samorządów gminnych i powiatowych. W chwili obecnej trwa procedura poprzedzająca  zawarcie 
stosownych umów pomiędzy województwem i partnerami projektów, na podstawie których partnerzy 
będą przekazywali środki na sfinansowanie wielkopolskich inwestycji realizowanych w ramach Programu 
Kolej+ przez PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. Przed ogłoszeniem przetargów Marszałek musi mieć 
zabezpieczenie finansowe w formie podpisanych z samorządami umów finansowych. Jak obiecał 
Wicemarszałek, każdy samorząd – partner projektu otrzyma w najbliższym czasie projekt techniczno-
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opisowy zadania, aby móc wnieść ewentualne korekty, czy uwagi do tego dokumentu. Ważne jest 
również to, że wkład Powiatu w ten projekt pozostaje na tym samym poziomie, jaki wcześniej ustalono.  

Ad.3 

Interpelacja dotycząca organizacji nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej świadczonej przez szpitale   
w Trzciance i Czarnkowie. 

  Zarząd rozpatrzył interpelację ( zał. nr 3 ) zgłoszoną przez radnego powiatowego Grzegorza 
Bogacza podczas ostatniej Sesji Rady Powiatu tj. w dniu 31 stycznia br. dotyczącą organizacji nocnej   
i świątecznej opieki zdrowotnej świadczonej przez szpitale w Trzciance i Czarnkowie dla, których 
organem prowadzącym jest Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki. Radny prosił o odpowiedź na 4 pytania: 

1. Z jakimi podmiotami są zawarte porozumienia/umowy na organizację nocnej i świątecznej 
opieki zdrowotnej i na jaka kwotę? 

2. Ilu lekarzy pełni dyżur podczas nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej i na jakich warunkach? 

3. Ile osób z personelu medycznego ( pielęgniarki, itp. ) jest zatrudnione podczas dyżuru i na jakich 
warunkach? 

4. Czy podczas dyżurów są zatrudnieni pracownicy administracyjni ( np. do wystawiania zwolnień 
lekarskich)?  

Zgłoszone przez radnego pytania skierowane zostały do dyrekcji Szpitali Powiatowych w Czarnkowie         
i w Trzciance.  

Ad.4 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

 Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia, tj. z dnia 26 stycznia 2023 r., nie wnosząc 
żadnych uwag.  

Ad.5 

Sprawy różne. 

  W sprawach różnych Starosta powrócił do tematu wykupu gruntu, będącego w użytkowaniu 
wieczystym osoby fizycznej, położonego przy ul. Gdańskiej w Czarnkowie ( przy siedzibie Zarządu Dróg 
Powiatowych w Czarnkowie ). Starosta spotkał się z właścicielem gruntu, na jego prośbę. Rozmawiano  
 o sprzedaży gruntu, w części zabudowanego. Właściciel proponował cenę sprzedaży przekraczającą 
możliwości powiatu. Starosta zaproponował cenę niższą. W związku z tym Starosta zwrócił się do 
członków Zarządu o ich zdanie w tej kwestii, o ustalenie ceny wyjściowej do negocjacji, które z końcem 
roku 2022 zostały zawieszone. Zarząd po krótkiej dyskusji ustalił ceną wyjściową do negocjacji   
w wysokości 450 tys. zł brutto.  Teraz dalszym krokiem będą negocjacje prowadzone z właścicielem 
przez powołaną w tym celu Komisję, której przewodniczy członek Zarządu Pan Waldemar Pawłowski.  

 

  Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 02 lutego 2023 r. 
zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 09 lutego 2023 r. 

Protokołowała 

Małgorzata Pompała     Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ……………………………….. 

Włodzimierz Ignasiński  ………………. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ……………………………………. 


